
禁毒基金二零二零年度一般撥款計劃  
遞交申請聲明  

Beat Drugs Fund 2020 Funding Exercise 
Regular Funding Scheme 
Statement for Application 

 
註：請就每一份遞交的申請表填寫本份聲明。  
Note: Please complete one statement for every application form submitted.  
 
機構名稱  
Name of Organisation                                           
項目名稱    
Project Title                                           
 
 
謹此證明，據本人／我們 *所知，申請表內所填報的資料均正確無

訛。本人／我們 *同意，如擬議項目獲禁毒基金會批准，表格內所

提供的資料對申請人／機構具有約束力。本人／我們 *又保證，如

日後本人／我們 *向其他方面申請資助同一項目，定必通知禁毒基

金會秘書。  
 
I/We* certify that the information given in the Application Form is correct 
according to the best of my/our* knowledge.  I/We* agree that the information 
provided in the application would be binding on the applicant if the proposed 
project is approved by the Beat Drugs Fund Association.  I/We* also undertake 
to inform the Secretary of the Beat Drugs Fund Association if, subsequent to this 
application, I/we* apply for funds from other sources for the same project. 
 
*請刪去不適用者。Delete where appropriate. 
 
 
 

負責人簽署  
Signature of officer-in-charge 

申請機構蓋章  
Seal of applicant 

organisation 

負責人姓名  Name of officer-in-charge 

負責人職位  Post of officer-in-charge 

日期  Date 
 


